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Fagutvalget 
Institutt for statsvitenskap 
Det samfunnsvitenskapelige fakultet 
 

Møtereferat  
 

Til:  Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap 

Dato:   Onsdag 16. februar 2022 

Tid:  08:15 – 10:00 

Sted:  Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo 
Ordstyrer: Elena Cecilia Guzmàn Hjertø 

Referent:  Isak Rasmus Gilberg Nyjordet 

 

Tilstede:  Lily Morken    Fravær: Nora Sulejmani 

  Elena Cecilia Guzmàn Hjertø      Beate Solstrand Baklund  

  Åsa Nygaard Wik       Anton Kristian Bugge 

  Fredrik Rinde Thorstensen  

  Isak Rasmus Gilberg Nyjordet 

 

 

V22/010 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat 
● Elena: to feil i innkalling. Budsjettet er feil og handlingsplan skal være diskusjonssak 

og ikke vedtakssak.  

 

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt. 

 

 

V22/011 Orientering fra verv 
 

Utvalgsleder v/ Elena 

- Har hatt møte med STV (foreningen på master). STV har hatt litt rot med utlegg, men 

dette ordner seg når Åsa får tilgang til nettbank. Skal ha møte med andre utvalgsledere 

senere i dag.  

 

DMS v/ Beate 

- Ikke tilstede  

 

Sekretariat v/ Isak 

- Trodde møtetid skulle flyttes denne uka, og derfor kom innkalling seint denne gangen 

også. Skal få det ut i riktig tid til neste uke.  

 

Økonomi v/ Åsa 

- Mye å sette seg inn i for vervet. Jobber med å komme inn på nettbank, og har 

budsjettet klart slik at det kan behandles neste uke. Har vært på økonomikurs. Elena 

har gått gjennom utleggsskapet. Her har forrige økonomiansvarlig gjort en feil, slik at 
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en del utlegg som skulle ha blitt refundert ikke har blitt det. Åsa ordner opp dette. 

Elena skal ha møte med DMS-foreningene om økonomi og hvordan utlegg ordnes.  

-  Økonomiansvarlig skal ha ubegrenset utskriftskvote, men instituttet er trege med å 

svare på henvendelser.  

 

Kommunikasjon v/ Lily 

- Intet å orientere 

 

Arrangementer v/ Nora 

- Ikke til stede 

 

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Isak 

- To viktige punkter fra Studentrådsmøtet: digitalt universitet og arbeidslivsrelevans.  

Studiebarometeret viser at studentene ved SV opplever liten grad av 

arbeidslivsrelevans. Tok opp det vi diskuterte på utvalgsmøtet onsdag 9. februar 

knyttet til at det er store forskjeller mellom forelesere på master om de tar opptak eller 

ikke, og SVSU vedtok å jobbe for mer standardisering. Det ble også informert om en 

ny finansieringsordning for FU og PU, der man har midler tilgjengelig i starten av 

semesteret. Ellers har det blitt sendt referat fra møtet til FU sin e-post, så mer 

utfyllende info kan finnes her.  

 

Instituttstyret v/ Elena 

- Intet å orientere  

 

Programrådet v/ Fredrik 

- Var innom STV1020-forelesning i går og informerte om kakedag og FU. 

 

V22/012 Diskusjon om forslag til budsjett 2022 
Åsa redegjør: 

- Utsettes til neste gang på grunn av at feil budsjett var sent inn til sakslista.  

 
 
V22/013 Diskusjon om rydding av rom 214 
Isak redegjør: 

- Vi bør rydde. 

● Åsa: står en del permer i hylla pga. postboks som mangler for å levere regnskap 

grunnet renovering av ES. 

● Elena: vi tar en ordentlig rydding, og satser på at det ordner seg. Hvis det ikke ordner 

seg bør vi ha kontorregler.  

● Åsa: skal vi bruke chatten hvis vi skal sitte her å jobbe eller ha møte? 

o Elena: ja! 

 

 
V22/014 Diskusjon om handlingsplan 
Elena redegjør: 

- Se sakspapirer. Det er fastslått i vedtektene at FU skal vedta handlingsplan hvert 

semester. Den ble endret i fjor, og dette foreslås videreført. FU har egentlig en 

nettside, men vedlikehold av denne har blitt fjernet fra handlingsplanen (tidligere 
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punkt 4) og går inn under arbeid med tilstedeværelse i sosiale medier i punkt 3. La til 

ekstra punkt i fjor, som ikke ble fulgt opp: ha felles møte med alle emnekontakter på 

statsvitenskap. Dette bør vi få til i år. Greit å få til et møte så snart som mulig. 

Handlingsplan vedtas neste uke, og forslaget blir å videreføre den fra høsten 2021. 

 

 
V22/015 Vedtak av forretningsorden 
Elena redegjør: 

- Som vedtektene sier skal forretningsorden vedtas hvert semester. Se sakspapirer. 

 

Forslag til vedtak: Dersom det ikke er noen innspill til endringer på møtet onsdag 16. 

februar, foreslås det at gjeldende forretningsorden videreføres og vedtas 

 

Forslaget vedtatt ved akklamasjon.  

 

 

V22/016 Vedtak av tema og dato for Aktualitetssymposiet 
Elena redegjør: 

- Vi tenker å endre datoen for aktualitetssymposiet fra det som ble diskutert på 

utvalgsmøtet onsdag 9. februar. Anton er borte, men sier han kan være med på 

planlegging. Det er bedre tirsdag 5. april til torsdag 7. april, ettersom flere 

forhåpentligvis vil komme når det er midt i uka.  

 

Forslag til vedtak: aktualitetssymposiet våren 2022 foreslås arrangert fra tirsdag 5. april til 

torsdag 7. april, med tema: Fra studentproblem til iverksatt politikk.  

 

Forslaget vedtatt ved akklamasjon.  

 

 

V22/017-A Eventuelt 
Fredrik redegjør: 

- Masterstudenter og forelesningsopptak. Masterstudentene vil ha, men ikke 

professorene. Har vært sak i Universitas nylig. Hva skal FU si til dette? Hva er rollen 

vår? 

● Elena: kan stille oss på studentenes side og si vi forstår. Men også vise forståelse for 

professorene.  

o Fredrik: bør vi ikke ta stå på studentenes side? 

o Åsa: det er bare jussen som hindrer opptak med tanke på personvern. 

o Fredrik/Åsa: saken i Universitas er tydelig på at det er masterstudentene på 

statsvitenskap som opplever dette som problematisk. Da burde FU jobbe med 

det siden vi er deres representanter? 

o Fredrik: står hovedsakelig på professorenes side, men siden vi er i FU bør vi 

stille oss på deres side.  

o Elena: ta det opp og representere studentene. Det er viktig å ta opp 

problemene, men trenger ikke å gå i konflikt med professorene. Men kanskje 

mer noe for SVSU å jobbe med. 

o Åsa: viktig jobbe for likhetsprinsipp for tilgang på opptak av forelesninger.  
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o Isak: tatt opp i SVSU: generelt vedtak i SVSU om standardisering, men tok 

spesifikt opp at det gjelder masterstudenter på statsvitenskap i 

orienteringsrunden på Studentrådsmøtet.  

 

V22/017-A Eventuelt 
Elena redegjør: 

- Folk kan ikke kommer for seint til hvert møte. Det er en grunn til at vi har akademisk 

kvarter. Kom heller for tidlig enn for seint. 

o Alle: ENIG! 

 

Møtet er hevet 08:57 

 

 

Med vennlig hilsen, 

 

Elena Cecilia Guzmàn Hjertø Isak Rasmus Gilberg Nyjordet  

Utvalgsleder    Utvalgssekretær 

Fagutvalget for ISV    Fagutvalget for ISV 


